
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 14. oktober 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 39
Forslag til lov om ændring af lov om kemikalier. (Opkrævning af gebyr for udstedelse 
af autorisationer efter EU-forordning om fluorholdige drivhusgasser, supplerende bestem-
melser til EU-forordning om fluorholdige drivhusgasser, afgift pr. produkt i en godkendelse 
af en familie af biocidholdige produkter og digital indberetning af forbrug af bekæmpel-
sesmidler).
Af miljøministeren (Magnus Heunicke)

Spørgsmål 1
Vil ministeren redegøre for, hvorvidt vi allerede i dag kan opfylde SAIO-forordningen ved, 
som man gør i dag, at opgøre forbruget af bekæmpelsesmidler på afgrødeniveau eller om 
den forslåede opgørelse på markniveau er en overimplementering?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Alexander Ryle (LA).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på alexander.ryle@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Hans Kristian Skibby
formand
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